
PROTOKOLL FRA UNGDOMSRÅDSMØTE  04.11.2010  
 
Tilstede:  
Fabian Dietrichson (leder)  
Anders Melhus (nestleder) 
Teodor Bruu 
Hamzah Sajid 
Håkon Oppedal 
Sylvi Sommer 
 
Per Melsom, politisk oppnevnt representant 
Fra administrasjonen:  Jeannette Wold ( sekretær )  
 
 
 
SAKER: 
 
51/10 GODKJENNING AV INNKALLING, DAGSORDEN OG PROTOKOLL   
 Ny sak 56/10 Budsjett 2011. Eventuelt blir sak 57/10 

Godkjent uten merknader   
 
52/10 UNGDOMSRÅDSGENSER 

Sylvi har tegnet forslag med bydelslogo og ”slagord” men uten navn. Sender på mail 
til alle. Kom med innspill. Når layout og pris er klar, bestiller vi. Søker midler fra 
ungdomsrådsmidlene.  

 
53/10 GJENNOMGANG AV HANDLINGSPLAN 
 Vi er godt i rute i forhold til handlingsplan. (Vedlegg)  

Rådet ønsker å prøve å få til fotball-cup mellom skolene, selv om det har vært 
vanskelig å få gjennomført. Vi sender invitasjon til skolene hvor det er opp til den 
enkelte skole hvordan de velger ut lag. Satser på å ha cupen på Hemingbanen 17. juni 
(Siste skoledag er 24. juni).  
Ungdomskinodag og cafè blir arbeidsområder i 2011 
 

 
54/10 ORIENTERINGSSAKER 

SUR: Jeannette melder inn Teodor og Håkon som nye representanter 
 
55/10 BU-SAKER OG PROTOKOLL 

Sak 212/10 Skatesaken skal opp i BU. Spennende å se hva som blir vedtatt. Jeannette 
sender informasjon om saken til Einar. 
 
Sak 216/10 Handlingsplan for universell utforming. Teodor har vært med i 
arbeidsgruppen. Det har vært spennende arbeid. 

 
 
 
 
56/10 BUDSJETT 2011 



Jeannette informerte om budsjett for 2011. Ungdomsrådet kunne tenke seg å gå på 
BU-møtet i desember som i stor grad dreier seg om budsjett. Jeannette sender info til 
rådet når  bydelens budsjettforslag er ferdig. 

 
  
57/10 EVENTUELT 

Sylvi etterlyser møter i møtegruppe for Sørkedalstrasseen som hun sitter i. Jeannette 
sjekker dette 

  
 
  
Møtet ble avsluttet  19.10 
 
 
 
Fabian Dietrichson       Jeannette Wold 
leder         sekretær   
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